
Beantwoording vragen ChristenUnie mede namens overige fracties over onderhoud Oude 

Begraafplaats 17 januari 2022: 

 

1. Herkent het college de zorgpunten die door de protestgroep tijdens de inspraak zijn benoemd?  
Het college herkent de zorgpunten ten dele. In de beantwoording van de andere vragen 
wordt dat duidelijker. De begraafplaats is een tijd buiten gebruik gesteld geweest en is later 
weer in gebruik genomen. Sommige zorgpunten in het onderhoud hebben daar hun 
oorsprong in. 

 
2. Welke actie ten aanzien van het beheer en onderhoud van de begraafplaats heeft u naar 
aanleiding van de inspraak ondernomen?  

Geen nieuwe acties want al vóór de inspraak zijn acties ondernomen.  
Er zijn sinds een gesprek van vertegenwoordigers van de groep met de portefeuillehouder 
over onder meer het onderhoud op 30 september 2020 allerlei contacten en meerdere 
overleggen geweest, ambtelijk en bestuurlijk, ook ter plaatse.  
Op 22 februari 2021 is het plan met de groep gedeeld om de brede onverharde paden van 
een halfverharding te voorzien. Daar was toen bij de groep geen draagvlak voor. En er was 
vanuit het toegankelijkheidsbeleid in juni 2021 het initiatief om een rolstoel met brede 
banden op de begraafplaats te stationeren. Dat initiatief is door de groep niet positief 
ontvangen en die actie is opgeschort. 
De laatste afspraak over acties is gemaakt in het najaar 2021, namelijk dat de gemeente 
achtereenvolgend werk maakt van  

1. (Andere) bankjes op andere plaatsen (die actie loopt momenteel, afgestemd met de 
groep),  

2. Dat de gemeente bepaalde zandpaden gaat vervangen door halfverhardingen (de 
voorbereidingen daarvoor lopen momenteel, met draagvlak bij de groep) en dat  

3. De gemeente vóór het nieuwe groeiseizoen kijkt hoe het onderhoudsregime op 
bepaalde gedeelten van de begraafplaats nog aangepast kan worden. Bijvoorbeeld 
door bepaalde zones op de begraafplaats iets vaker of om-en-om te maaien. Dit 
allemaal binnen de bestaande kaders en in overleg met de groep. 

 
3. Is er overleg geweest met de protestgroep? Zo ja, wat is uit het overleg gekomen?  

Zie antwoord bij vraag 2. 
 
4. Wat vindt u van de door de protestgroep aangedragen oplossingen, inclusief  het beoogde 
budget?  

Om de aangedragen oplossingen en de belangen die daar een rol bij spelen te kunnen 
beoordelen moet eerst nagegaan worden hoe die zich verhouden tot ander door de 
gemeenteraad vastgesteld beleid. Voor wat betreft de financiële kaders maar bijvoorbeeld 
ook ten aanzien van de aanwijzing van de oude begraafplaats als gemeentelijk monument,  
het groen(onderhouds)beleid en toegankelijkheidsbeleid.  
Het college heeft binnen de huidige kaders naar mogelijkheden gezocht om knelpunten te 
verbeteren en heeft die opgepakt. De aangedragen oplossingen van de protestgroep kunnen 
door het college worden meegenomen bij beleidswijzigingen die aan de gemeenteraad 
kunnen worden voorgesteld. 

 
  



5. Welke mogelijkheden ziet u om in de lijn van de aangedragen oplossingen het beheer en 
onderhoud van de Oude Begraafplaats aan te passen, eventueel in de vorm van een ingroeimodel?  

De mogelijkheden die in antwoord 2 genoemd zijn en die al worden ingezet:  
1. Bankjes 
2. Halfverhardingen 
3. Onderhoudregime in zones. 

 
6. Welke onderhoudsverplichtingen heeft de gemeente ten aanzien van de Oude Begraafplaats en 
voldoet u daaraan met de huidige wijze van duurzaam c.q. ecologisch onderhoud?  

De verplichtingen die uit de bestaande beleidskaders volgen. Het onderhoud van de oude 
begraafplaats wordt binnen die huidige kaders ook uitgevoerd. De 3 verbeteringen (bankjes, 
halfverharding, onderhoudsregime in zones) worden binnen die kaders gerealiseerd. 

 



 

Betreft: Commissievragen  Onderhoud Oude Begraafplaats 

Datum: 17 januari 2022 

 

Geacht College 

Tijdens de commissievergadering Fysiek Domein van 1 december 2021 is door dhr. Gooijer namens de 
Protestgroep Oude Begraafplaats ingesproken over de staat en wijze van onderhoud van de Oude 
Begraafplaats aan de Naarderstraat. 

Eveneens is de slechte begaanbaarheid van de paden voor mensen die slecht ter been zijn voor het 
voetlicht gebracht. 

Door de protestgroep is een voorstel voor aanpassing van het onderhoud opgesteld, inclusief een 
begroting. Dit voorstel is met de raad en het college gedeeld. 

Dit voorstel is door de protestgroep in een aparte bijeenkomst d.d. 17 januari jl. aan diverse 
commissieleden toegelicht. Dit leidde bij de aanwezige commissieleden tot diverse vragen die een 
antwoord vanuit het college behoeven. 

Naar aanleiding van de inspraak en de bijeenkomst zijn er daarom de volgende vragen. 

1. Herkent het college de zorgpunten die door de protestgroep tijdens de inspraak zijn benoemd? 
2. Welke actie ten aanzien van het beheer en onderhoud van de begraafplaats heeft u naar 

aanleiding van de inspraak ondernomen? 
3. Is er overleg geweest met de protestgroep? Zo ja, wat is uit het overleg gekomen? 
4. Wat vindt u van de door de protestgroep aangedragen oplossingen, incl het beoogde budget? 
5. Welke mogelijkheden ziet u om in de lijn van de aangedragen oplossingen het beheer en 

onderhoud van de Oude Begraafplaats aan te passen, eventueel in de vorm van een 
ingroeimodel?  

6. Welke onderhoudsverplichtingen heeft de gemeente ten aanzien van de Oude Begraafplaats en 
voldoet u daaraan met de huidige wijze van duurzaam c.q. ecologisch onderhoud? 

Wij verzoeken u om zo mogelijk schriftelijke beantwoording van onze vragen voorafgaand aan de 
vergadering van de commissie Fysiek Domein van  26 januari 2022, of indien dat niet mogelijk is tijdens 
de vergadering een mondelinge beantwoording op bovenstaande vragen te geven. 

 

Met vriendelijke groet, 

mede namens overige fracties 

Wessel Doorn 
ChristenUnie 

 


